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W imieniu mieszkaric6w Wtoctawka zwracam siq z pro5bq o zainstalowanie

o6wietlenia na ulicy Rybnickiej i ulicy Spokojnej.
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